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Hei.

Det er kommen ein del spørsmål angåande denne saka og FAU ber derfor om ei utgreiing.

1. Kvifor er dei fleste dokument i saka tilsynelatande fjerna frå postlista på kommunens 
innsynsportal? Det er ikkje noko henvising til at det er unnateke offentlegheita, det står berre at 
dokument manglar. Dette skjedde nokre dagar før formannskapsmøtet den 5.12. 

2. Kvifor vart saka behandla i formannskapet bak stengde dører? Og kva lovheimel vart nytta for 
å beslutte dette?

3. Kvifor er det ikkje ført i møteprotokollen at saka skulle førast bak stengde dører, og resultat frå 
avstemming om dørene skulle stengast? 

4. Kvifor er ikkje vedtaket frå møtet publisert i lag med møteprotokollen?

Med helsing
Cato Eide
Leiar FAU Sandnes 


